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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Szándékosan teszik tönkre az őshonos állatfajokat 
tenyésztő gazdálkodókat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Kormány tagjai minden lehetőséget megragadnak arra, hogy büszkén emlegessék az őshonos 
állatfajokhoz kötődő támogatások meghirdetését. Ez a melldöngető kommunikáció azonban 
nehezen érthető annak fényében, hogy a kifizetések brutális csúszásban vannak. A génmegőrzést 
támogató pályázat nyerteseinek eddig csak költséggel járt a program. Van olyan érintett, aki 2016 
óta egyetlen fillért sem látott a megnyert pályázata után. Az érintettek hiába is érdeklődnek a 
kifizető vagy elbíráló hatóságnál, csak semmitmondó, lerázó mellébeszélést kapnak. 
Érdeklődésemre világossá vált, hogy az említett brüsszeli forrás rendelkezésre áll, a magyar fél tarja
vissza a kifizetéseket. Ez a gazdaellenes mentalitás több állattartót kényszerített már az állomány 
leépítésére, továbbá sokuk sodródott adósságba a felelőtlen kormányzati politika miatt.
A Jobbik ügy iránti elkötelezettségét mi sem bizonyítja jobban, hogy a korábbi évekhez hasonlóan a
2020. évi költségvetéshez is nyújtott be olyan tartalmú módosító indítványt, amely növelte ezt az 
összeget, a kormánypárti képviselők azonban nem támogatták.

Mindezek alapján kérdezem a Tisztelt Miniszter Urat, hogy mi az oka a kifizetések több éves 
késésének? Mikor kaphatják meg az érintettek a nekik jogosan járó összegeket? Milyen mértékű 
kártalanítást biztosítanak az említett állattartóknak? Mikor fejezik be a gazdaellenes politikájukat? 
Tisztában vannak vele, hogy ezzel a kivéreztetéssel hány gazdálkodót tettek tönkre?

Várjuk mihamarabbi érdemi válaszát!


